

Title (en)

A support for the slats of a slatted bed base

Title (de)

Halterung für Endpunktllager von Federleisten an Bettlattenrostrahmen

Title (fr)

Support pour les lattes d'un sommier à lattes

Publication

EP 0864279 A2 19980916 (DE)

Application

EP 98102760 A 19980218

Priority

DE 29704630 U 19970314

Abstract (en)

The holder has a fixture (2) and a container for an end bearing of the bed. At least one horizontal dowel-pin and a support surface (3) for vertically supporting the end bearing (4) are positioned on the fixture. The support surface has a cavity with inwardly-pointing detents for gripping an extension (6) extending downwards from the end bearing. The inwardly-pointing detents define the free aperture of the cavity not exceeding external size of the extension. The detents consist of holder-arms (7) elastically formed on the underside of the support surface and pointing inwards and downwards.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Halterung für Endpunktllager von Federleisten an Bettlattenrostrahmen mit einem Befestigungselement (2) und einer Aufnahme für das Endpunktllager (4). Um eine solche Halterung verfügbar zu machen, die es ermöglicht, den Zusammenbau eines Bettlattenrostes so zu vereinfachen, daß die Federleisten ohne größeren Kraftaufwand und ohne die Verwendung von Hebelwerkzeugen montiert werden können, ist am Befestigungselement (2) mindestens ein horizontaler Dübelzapfen (8) und eine Auflagefläche (3) zur vertikalen Abstützung eines Endpunktllagers (4) angeordnet, die als Aufnahme für das Endpunktllager (4) eine zum Eingreifen eines sich am Endpunktllager (4) nach unten erstreckenden Fortsatzes (6) bestimmte Ausnehmung (5) mit nach innen gerichteten Rastmitteln (7) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 23/06

IPC 8 full level

A47C 23/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 23/064 (2013.01)

Cited by

EP1728454A1; GR20170100233A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0864279 A2 19980916; EP 0864279 A3 20010124; EP 0864279 B1 20030416; AT E237258 T1 20030515; DE 59807916 D1 20030522

DOCDB simple family (application)

EP 98102760 A 19980218; AT 98102760 T 19980218; DE 59807916 T 19980218